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Kje so mladi kandidati
Kot je znano, bomo letos jeseni na novo izvolili

organe socialistične zveze. Zdaj so evidentirani že
vsi kandidati in s tem je končana prva faza priprav na
volitve. Dogovorili smo se, da bomo evidentiranje
sklenili že prej. Vendar pa smo zaključek evidentira-
nja kasneje večkrat odložili. Kljub takšnemu odlaga-
nju pa se še vedno kažejo nekatere temeljne slabosti,
kijih bomo morali kar najhitre/e odpraviti.

Ze v prvih pfipravah na vo-
litve smo opozarjali na ka-
drovske naloge; žal pa ugo-
tavljamo, da so se predsed-
stva SZDL v KS skupaj s
koordinacijskimi odbori za
kadrovska vprašanja zelo ra-
zlično lotila uresničevanja teh
zahtevnih nalog^Iz popisnic
kandidatov za organe OK
SZDL sta razvidni zelo različ-
na zastopanost in struktura
evidentiranih kandidatov v
posameznih krajevnih skup-
nostih. Tako so nekatere KS
evidentirale svoje aktiviste
skoraj v vse organe občinske
konference (Gradišče, Polja-
ne, Stara Ljubljana), medtem
ko nekatere izmed njih samo
enega, dva ali tri kandidate
(Ajdovščina, Kolodvor,
Prule).

Kaže, da v KS nismo storili
vsega, da bi evidentiranje po-
tekalo kot stalen in nepreki-
njen proces, da bi skozi redne
oblike družbenopolitične in
samoupravne aktivnosti
spremljali in evidentirali vse
tiste delovne ljudi in občane,
ki so se uveljavili in si prido-
bili ugled zaradi svojega zav-
zetega dela v samoupravni
družbeni praksi.

Najbolj zaskrbljuje poda-
tek, da je poprečna starostna
struktura kandidatov skoraj
60 let. Kje so mladi? V naši
občini smo pred kratkim
ustanovili OO ZSMS v vseh
krajevnih skupnostih. Mladi
sedaj delujejo samo v dveh,
treh krajevnih skupnostih.
Prostor in sredstva v večini
primerov niso več poglavitni

problem. Zakaj torej mladih
ne rnoremo pridobiti za delo v
KS?

Mladi velikokrat pravijo, da
jih uporabljajo samo za neke
manifestativne ali raznašalne
akcije. Ko pa je treba odločati
o pomembnih družbenih
vprašanjih, ne upoštevajo nji-
hovega glasu,

JVHadi pravijo, da ne vidijo
pravega cilja in zato dela pe-
ščica posameznikov,, to pa go-
tovo ni pravi odraz dela in
mišljenja vseh mladih. Verjet-
no so prav to tudi vzroki, za-
kaj je v organe SZDL eviden-
tiranih premalo mladih ljudi.

V prihodnosti bo morala
SZDL v krajevni skupnosti
nameniti veliko več pozorno-
sti delu z mladimi. V nasprot-
nem primeru se nam lahko
zgodi, da bomo čez nekaj let
ostali brez aktivistov!? Veli-
kokrat govorimo o pomenu
kadrovske politike in skoraj
vedno ob tem omenjamo mla-
de. Največkrat ostaja le pri
besedah. Emil Troha


